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Sak 110 /05  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Jens Håkon Hauge (H) ønsker svar på hvorfor det var flere saker til behandling i 
Bydelsutvalget som ikke var satt opp til behandling i Arbeidsutvalget. Svar ble avgitt av Tove 
Stien, bydelsdirektør. 
 
Innkalling og sakskart ble deretter godkjent. 
 
 

 Sak 111 /05  Godkjenning av AU-protokoll 05.09.2005 
 
Jens Håkon Hauge (H) kommenterte protokollens manglende referering av debatterte temaer 
som ikke står på Arbeidsutvalgets sakskart. 
 
AU-protokoll fra 05.09.2005 ble godkjent. 
 
 

 Sak 112 /05  Informasjon fra administrasjonen 
 
Ingen informasjon fra administrasjonen. 
 
 

 Sak 113 /05  Saker til behandling møterekke 6/05 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Forslag til fordeling av saker til behandling i råd, komiteer og utvalg tas til orientering. 
 
Vedtak: 
Forslag til fordeling av saker til behandling i råd, komiteer og utvalg tas til orientering med 
følgende endringer: 

• Ny sak til behandling i OVK og BU. Sak 129/05 Oppnevning av nye representanter til 
skolestyre. 

• BU-sak 144/05 Østensjø, rasismefri bydel, settes opp til ny behandling i OVK, OMK 
og BMK. Nytt forslag tilvedtak fra AP og SV ettersendes komiteer og Bydelsutvalg. 

 
 

 Sak 114 /05  Månedsrapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 
31.08.2005 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Månedsrapport pr 31.08. 2005 tas til etterretning 
 
Sak 114/05 og 115/05 ble behandlet under ett. Økonomisjef Håkon Kleven orienterte. 
 
Vedtak: 
Månedsrapport pr 31.08. 2005 tas til etterretning 
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 Sak 115 /05  Budsjettjustering - inndekning av prognostisert 
merforbruk 2005 

 
Bydelsutvalget behandlet i sitt møte den 19. september 2005 sak 104/05, økonomi og 
tjenesteproduksjon pr juli 2005. Det ble fattet følgende vedtak i saken: 
”Månedsrapport økonomi- og tjenesteproduksjon pr juli tas midlertidig til orientering. 
Arbeidsutvalget diskuterer mulig tiltak for balanse i bydelens regnskap i møte mandag 
03.10.2005. Endelig vedtak fattes i neste BU-møte, mandag 17.10.2005.” 
 
Bydelsdirektør fremla i møte med arbeidsutvalget mandag 03.10.2005 en orientering om 
bydelens økonomiske situasjon, samt en gjennomgang av byrådets forslag til budsjett 2006. 
Prognosen for bydelen er justert ned til et merforbruk på 5,8 mill kroner med bakgrunn i 
bedrede prognoser, forslag om å holde enkelte stillinger ubesatt ut året og at ubenyttede 
midler til enkelte engangstiltak inndras. 
 
Ut fra de vurderinger som ble foretatt etter bydelsdirektørens redegjørelse konkluderte 
arbeidsutvalget med at det ikke var nødvendig med ytterlige tiltak for å oppnå 
budsjettbalanse. Bydelsdirektøren jobber videre med de tiltak som allerede er redegjort for i 
sak 75/05 i juni og tertialrapporten for å bedre de økonomiske prognosene ytterligere. 
 
 

 Sak 116 /05  Tertialrapport og statistikk pr 31.08.2005 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tertialrapport og statistikk pr. 31.08.2005 for bydel Østensjø tas til etterretning. 
 
Vedtak: 
Tertialrapport og statistikk pr. 31.08.2005 for bydel Østensjø tas til etterretning med følgende 
merknad: det er ønskelig at den enkelte saksbehandler i sitt saksframlegg bruker 
sidehenvisning til vedlegg når disse omtales i saksframlegget. 
 
 

 Sak 117 /05  Høring - Byrådssak om innføring av systemstøtte på 
innkjøpsområdet og etablering av faktura - og 
regnskapssentral 

 
I Bydelsutvalgets møte 19. september, ble sak 124/05 Høring - Byrådssak om innføring av 
systemstøtte på innkjøpsområdet og etablering av faktura - og regnskapssentral, strøket fra 
dagsorden og Arbeidsutvalget ble delegert myndighet til å fatte vedtak i saken på vegne av 
Bydelsutvalget. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydel Østensjø er positiv til forslaget om etablering av en fakturasentral. Dette vil 
ta i bruk de tekniske mulighetene som nå finnes på dette området. Elektronisk 
fakturabehandling vil kunne gi god kvalitet i betalingsprosessen og informasjon 
om fakturaene vil raskt være tilgjengelige for både den budsjettansvarlige og 
økonomifunksjonen. Dette vil være et nyttig verktøy for god økonomistyring. 

2. Bydel Østensjø synes det er riktig at dersom det etableres en fakturasentral så 
gjøres tilknytning til sentralen obligatorisk for samtlige virksomheter. 
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3. Bydel Østensjø kan ikke se at det er begrunnet på en troverdig måte hvordan 
etablering av en felles faktura- og regnskapssentral vil kunne gi så store årlige 
besparelser som det som presenteres i saken. Tvert imot synes Bydel Østensjø at 
de presenterte gevinstberegningene er mangelfulle, bygger på antakelser som i 
liten grad begrunnes/dokumenteres og til dels virker feilaktige. Generelt er Bydel 
Østensjøs oppfatning at sakspresentasjonen og gevinstberegningene er en meget 
ukritisk og ubalansert fremstilling der maksimale effekter av ulemper med dagens 
løsning sees i forhold med maksimale fordeler ved nytt system. Hovedgevinsten 
sies å være store årlige besparelser der mesteparten av besparelsene er beregnet 
som tidsgevinst ved at oppgaver faller bort. Bydel Østensjø mener at de angitte 
oppgavene som skal bortfalle og tidsestimatet for dette er helt feil.  

4. Bydelen ser ikke at det er begrunnet hvorfor en slik sentral også må omfatte øvrige 
regnskapsoppgaver. Dersom sentralen også skal tilby øvrige regnskapsoppgaver 
må det være valgfritt om virksomhetene vil benytte seg av dette. Her må 
virksomheten legge til grunn hva som er økonomisk mest fordelaktige løsning og 
vurdere å utføre oppgaven i egen regi, sette det bort til sentralen eller velge annen 
ekstern leverandør.  
I forbindelse med økonomioppfølging er det nødvendig med et à jour og korrekt 
regnskap i samarbeid med økonomifunksjonen. Det er usikkert om det tette 
samarbeidet mellom økonomi og regnskapsfunksjonen lar seg forene med en 
sentralisering av regnskapsfunksjon. 

5. Prinsipielt synes Bydel Østensjø det ser ut til å være en god løsning å innføre en 
elektronisk innkjøpsløsning. Bydel Østensjø mener også her at saksdokumentene 
gir for liten informasjon og at gevinstberegningene er mangelfulle. Bydel Østensjø 
forutsetter at det vil bli en nærmere utredning om dette. 

6. Når det gjelder gjennomføringen av en eventuell etablering av en fakturasentral og 
de bemanningsendringer dette måtte medføre forutsetter Bydel Østensjø at 
overtallighetsproblematikken blir tatt sentralt da det i bydelen fortsatt er flere 
ansatt etter bydelsreformen som fortsatt er overtallige fra tidligere 
regnskapskontor. 

 
Hanne Irene Eldby (SV) fremmet følgende forslag tilvedtak: 
Punkt 1 og 2 i bydelsdirektørens forslag tilvedtak strykes. 
 
Arnfinn Aabø (A) fremmet følgende tilleggsforslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø ønsker at direkte elektronisk fakturering fra leverandør til 
Oslo kommune skal vurderes. 
 
Votering: 
Det ble først votert over tilleggsforslag fra Arnfinn Aabø: 
Ved votert ble tilleggsforslag fra Arnfinn Aabø vedtatt mot 1 stemme. (Hanne Irene Eldby) 
Det ble så votert over strykningsforslag fra Hanne Irene Elby. 
Ved votering falt strykningsforslag mot 4 stemmer. (Hanne Irene Eldby) 
 
Vedtak: 

1. Bydel Østensjø er positiv til forslaget om etablering av en fakturasentral. Dette 
vil ta i bruk de tekniske mulighetene som nå finnes på dette området. 
Elektronisk fakturabehandling vil kunne gi god kvalitet i betalingsprosessen og 
informasjon om fakturaene vil raskt være tilgjengelige for både den 
budsjettansvarlige og økonomifunksjonen. Dette vil være et nyttig verktøy for 
god økonomistyring. 
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2. Bydel Østensjø synes det er riktig at dersom det etableres en fakturasentral så 
gjøres tilknytning til sentralen obligatorisk for samtlige virksomheter. 

3. Bydel Østensjø kan ikke se at det er begrunnet på en troverdig måte hvordan 
etablering av en felles faktura- og regnskapssentral vil kunne gi så store årlige 
besparelser som det som presenteres i saken. Tvert imot synes Bydel Østensjø 
at de presenterte gevinstberegningene er mangelfulle, bygger på antakelser 
som i liten grad begrunnes/dokumenteres og til dels virker feilaktige. Generelt 
er Bydel Østensjøs oppfatning at sakspresentasjonen og gevinstberegningene 
er en meget ukritisk og ubalansert fremstilling der maksimale effekter av 
ulemper med dagens løsning sees i forhold med maksimale fordeler ved nytt 
system. Hovedgevinsten sies å være store årlige besparelser der mesteparten av 
besparelsene er beregnet som tidsgevinst ved at oppgaver faller bort. Bydel 
Østensjø mener at de angitte oppgavene som skal bortfalle og tidsestimatet for 
dette er helt feil.  

4. Bydelen ser ikke at det er begrunnet hvorfor en slik sentral også må omfatte 
øvrige regnskapsoppgaver. Dersom sentralen også skal tilby øvrige 
regnskapsoppgaver må det være valgfritt om virksomhetene vil benytte seg av 
dette. Her må virksomheten legge til grunn hva som er økonomisk mest 
fordelaktige løsning og vurdere å utføre oppgaven i egen regi, sette det bort til 
sentralen eller velge annen ekstern leverandør.  
I forbindelse med økonomioppfølging er det nødvendig med et à jour og 
korrekt regnskap i samarbeid med økonomifunksjonen. Det er usikkert om det 
tette samarbeidet mellom økonomi og regnskapsfunksjonen lar seg forene med 
en sentralisering av regnskapsfunksjon. 

5. Prinsipielt synes Bydel Østensjø det ser ut til å være en god løsning å innføre 
en elektronisk innkjøpsløsning. Bydel Østensjø mener også her at 
saksdokumentene gir for liten informasjon og at gevinstberegningene er 
mangelfulle. Bydel Østensjø forutsetter at det vil bli en nærmere utredning om 
dette. 

6. Når det gjelder gjennomføringen av en eventuell etablering av en 
fakturasentral og de bemanningsendringer dette måtte medføre forutsetter 
Bydel Østensjø at overtallighetsproblematikken blir tatt sentralt da det i 
bydelen fortsatt er flere ansatt etter bydelsreformen som fortsatt er overtallige 
fra tidligere regnskapskontor 

7. Bydelsutvalget i Bydel Østensjø ønsker at direkteelektronisk fakturering fra 
leverandør til Oslo kommune skal vurderes. 

 
 

 Sak 118 /05  Høring - Forslag til ny lov om arbeids- og 
velferdsforvaltning 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Østensjø anbefaler Oslo kommune å slutte opp om forslag til ny felles lov for arbeids- 
og velferdsforvaltningen. 
 
Vedtak: 
Videresendes til OVK; OMK; BMK; ER; UR; RFF og BU uten realitetsbehandling i AU. 
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 Sak 119 /05  Høring - Forslag til endring av forskrift om tildeling av 
kommunal bolig 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Østensjø slutter seg til forslag til endring av forskrift av 07.05.2003 nr 1895 om 
tildeling av kommunal bolig i Oslo kommune, med de merknader som framkommer i 
saksframlegget. 
 
Vedtak: 
Videresendes til OVK; OMK; BMK; ER; UR; RFF og BU uten realitetsbehandling i AU. 
 
 

 Sak 120 /05  Søknad om ølsalgsbevilling 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Søknad om salg av alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent alkohol / ølsalg fra 
Beren Import ANS i Haakon Tveters vei 27 anbefales.   
 
Vedtak: 
Videresendes til BMK og BU uten realitetsbehandling i AU 
 
 

 Sak 121 /05  Seminar om eldreomsorgen i Bydel Østensjø 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til forslag til tema, forslag til deltagelse, samt tidspunkt for seminar 
om eldreomsorgen.  
 
Vedtak: 
Arbeidsutvalget mener at Bydelsutvalgets medlemmer også deltar på seminaret. 
Saken videresendes til OMK; ER og BU uten øvrig realitetsbehandling i AU. 
 
 

 Sak 122 /05  Søknad om støtte til årets TV-aksjon 2005, fra 
Manglerud/Abildsø komité 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
TV-aksjonen 2005 ved Manglerud/Abildsø komité bevilges kr 3 000. Midlene dekkes av 
Bydelsutvalgets budsjett. 
 
Det ble oppdaget en skrivefeil i saksframlegget. Bydelsdirektørens forslag tilvedtak er at 
Manglerud/Abildsø komité bevilges kr. 3 000, og ikke kr 5 000 slik det fremgår av forslag 
tilvedtak i saken. Korrigert saksframlegg ettersendes komiteer og BU. 
 
Vedtak: 
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Videresendes til BU uten realitetsbehandling i AU. 
 
 

 Sak 123 /05  Nye barnehager - navnsetting 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Nye barnehager navnsettes som følger: 

1. Barnehagen i Olav Nygårdsvei 65 får navnet Holtet barnehage. 
2. Barnehagen i på Rustad Gård, Rustadgrenda 28 får navnet Rustad Gård barnehage. 
3. Barnehagen i Vetlandsveien 17 får navnet Goliaskogen barnehage. 
4. Barnehagen i Søndre Skøyen kapell, Dalbakkveien 39 får navnet Søndre Skøyen 

barnehage.  
 
Vedtak: 
Videresendes til OVK og BU uten realitetsbehandling i AU 
 
 

 Sak 124 /05  Nye Storgården barnehage - opprettelse av 
prosjektgruppe 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Det nedsettes en arbeidsgruppe for å følge opp framdriften ved Storgården barnehage. 
2. Arbeidsgruppen får følgende sammensetting: 

Seksjonsleder for barnehager, barnehagens styrer, en representant fra foreldrene, en 
representant fra de ansattes organisasjoner og hovedverneombud. 

3. Arbeidsgruppen ledes av barnehagens styrer. 
4. Arbeidsgruppen rapporterer til avdelingssjef avdeling barn og unge. 

 
Vedtak: 
Videresendes til OVK og BU uten realitetsbehandling i AU 
 
 

 Sak 125 /05  Rammeplan for barnehagen - orientering om høring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rammeplan for barnehagen – orientering og høring, tas til orientering. 
 
Vedtak: 
Videresendes til OVK og BU uten realitetsbehandling i AU. 
Merknad: Høringsdokumenter og revidert rammeplan sendes i papirutgave til OVK. 
 
 

 Sak 126 /05  Status for oppfølging av BU-vedtak pr. september 2005 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BU tar saken til etterretning. 
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Vedtak: 
Videresendes til OVK, OMK, BMK, ER, UR, RFF og BU uten realitetsbehandling i AU. 
 

 Sak 127 /05  Ombyggingsplaner for Langerud sykehjem 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak vedrørende ombyggingsplaner for Langerud sykehjem tas til orientering. 
 
Vedtak: 
Videresendes til OMK, ER og BU uten realitetsbehandling i AU. 
 
 

 Sak 128 /05  Ferieklubb 2005 - orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om ferieklubb 2005 tas til orientering. 
 
Vedtak: 
Videresendes til OVK, UR og BU uten realitetsbehandling i AU. 
 
 
 
 
Bydel Østensjø, 05.10.2005 
 
 
 
Arnfinn Aabø        Erik Johnsen 
BU-leder        BU-sekretær 
 


